

Certification

Awarded To

JCET ADVANCED PACKAGING CO., LTD.

Register address: NO.78, CHANGSHAN ROAD, JIANGYIN CITY. JIANGSU PROVINCE, P. R. CHINA

Production address:

Site1: NO.275, BINJIANG MIDDLE ROAD, JIANGYIN, JIANGSU PROVINCE, P.R. CHINA HQ: NO.78, CHANGSHAN ROAD, JIANGYIN CITY. JIANGSU PROVINCE, P.R. CHINA Bureau Veritas Certification North America, Inc. certifies that the management system of the above organization has been audited and found to be in accordance with the requirements of the management system standards and scope of supply detailed below

STANDARDS

ANSI/ESD S20.20-2021

SCOPE OF SUPPLY_

WAFER BUMPING AND WAFER LEVEL CHIP SCALE PACKAGES/3D PACKAGES WITH PROBING

Auditor for Bureau Veritas Certification North America, Inc.: <u>Gerald HE</u> Client's ESD Program Manager: <u>Mr. Xie Jie lei</u> Approving Manager for BVCNA: <u>Marine Le Moine</u>

Original Approval Date: 9 July 2020

Subject to the continued satisfactory operation of the Organization's Management System, this certificate will remain valid until: 19 July 2024

Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of the management system requirements may be obtained by consulting the organization.

Certificate No: 272419-1

Certificate Start Date: 20 July 2023

Issue Date: 20 July 2023

Dan Vin

For Bureau Veritas Certification North America, Inc. 16800 Greenspoint Park Drive, Suite 300S Houston, Texas, USA www.us.bureauveritas.com/bvc







证书

已被授予

江阴长电先进封装有限公司

注册地址:中国江苏省江阴市长山大道78号

生产地址: 地址1:中国江苏省江阴市滨江中路275号

总部:中国江苏省江阴市长山大道78号

必维国际检验集团北美认证有限公司证明上述组织的管理系统已经审计, 并确定符合以下详细描述的管理系统标准和供货范围的要求

标准

ANSI/ESD S20.20-2021

体系覆盖范围

半导体芯片凸块封装及3D封装测试

必维国际检验集团北美认证有限公司审核员: Gerald HE

客户的ESD计划经理: 谢皆雷

BVCNA的审批经理: Marine Le Moine

原批准日期: 2020 年 7 月 9 日

只要本组织的管理体系持续符合要求,证书将一直有效至: 2024 年 7 月 19 日 有关该证书的范围和管理系统要求的适用性的进一步说明可以通过咨询发证组织获得。

证书编号: 272419-2

证书起始日期: 2023 年 7 月 20 日 发行日期: 2023 年 7 月 20 日

> 必维国际检验集团北美认证有限公司 16800 Greenspoint Park Drive, Suite 300S, 美国得克萨斯州休斯顿

www.us.bureauveritas.com/bvc



